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  Darłowo, dnia 30 października 2020 roku 
 
 
BR.0002.9.2020 
 
 

Protokół Nr XXV/2020 

z XXV sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 30 października 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza - Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1047. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 11 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego została sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony.  
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady był nieobecny, usprawiedliwiony. 
7. Radny Bogdan Herbeć w chwili rozpoczęcia był nieobecny, spóźnił się kilka minut, 

następnie brał udział w obradach.   
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach była nieobecna, usprawiedliwiona. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
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Wiceprzewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
11 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Wiceprzewodniczący powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi Sołectw 
Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli śledzić jej 
przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Zarządu Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. 
Pan Maciej Jabłoński Radca Prawny.  
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę pan Wiceprzewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że 
dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713) na wniosek Wójta Gminy Darłowo.  

Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 
dniu  
24 kwietnia 2020 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została zwołana zgodnie                          
z ustawą.  
  
/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 

(Radny Bogdan Herbeć dołączył do udziału w obradach dzisiejszej sesji w trybie zdalnym) 
 
 
 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Wiceprzewodniczący przypomniał obecnym że jest to sesja zwołana w trybie 

nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania zmiany w 
porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  
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Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt 
chciałby złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  

Wiceprzewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  
 
Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji 

poprzez dodanie punktu w sprawie Przedstawienia informacji z analizy oświadczeń 
majątkowych.  

Następnie zapytał wnioskodawcę sesji czy wyraża na to zgodę.  
Pan wójt – wnioskodawca dzisiejszej sesji wyraził zgodę.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad punktu w sprawie przedstawienia informacji z analizy oświadczeń 
majątkowych, przy czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym 
z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad dzisiejszej sesji, czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 
 
W głosowaniu udział wzięło 12 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
12 głosów za wprowadzeniem do porządku obrad punktu w sprawie przedstawienia 
informacji z analizy oświadczeń majątkowych, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
3 nieobecne. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji po zmianach:  

1. Otwarcie obrad sesji.  
Porządek obrad: 
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2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku.                    
DRUK Nr 1/2020XXV 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej. DRUK Nr 2/2020XXV 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 156/5 w obrębie Kowalewice). DRUK Nr 3/2020XXV 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 94 w obrębie Dąbki).                              
DRUK Nr 4/2020XXV 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej 
Darłowo. DRUK Nr 5/2020XXV 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Darłowo.                            
DRUK Nr 6/2020XXV 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu Gminnego Zakładu 
Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. DRUK Nr 7/2020XXV 

10. Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych. 
11. Zamknięcie obrad.  
 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad ze zmianami, przy czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem 
alfabetycznym z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem 
proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, czy jest przeciw, czy się wstrzymał.   
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 

 
W głosowaniu udział wzięło 12 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
12 głosów za przyjęciem ustalonego porządku obrad ze zmianami, 
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0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
3 nieobecne. 
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, 
że porządek obrad został przyjęty ze zmianami.  
 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku.  

Ad. 3. 

Druk Nr 1/2020XXV 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powitał serdecznie wszystkich uczestników dzisiejszej sesji, w tym tych, którzy 
oglądają sesję online sołtysów i mieszkańców. Pan wójt powiedział, że w związku z sytuacją 
epidemiologiczną nie przedstawimy na przyszły rok wzrostu podatków w Gminie Darłowo. 
Tutaj przedstawiamy uchwałę w sprawie obniżenia kwoty jednego kwintala żyta, żeby 
zostawić podatek rolny także na poziomie roku 2020. Maksymalna stawka tego podatku 
wynosi 58,55 zł i my obniżamy do kwoty 56,00 zł. Nie podejmowanie tej uchwały 
oznaczałoby wzrost podatku rolnego do maksymalnej stawki.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania 
podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku  stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu/  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 
roku:  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
Rada Gminy Darłowo podjęła

 

 uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo 
w 2021 roku. 

/Uchwała Nr XXV.283.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2021 roku stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej. Druk Nr 2/2020XXV 

Ad. 4. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że w opłacie targowej zwiększymy do maksymalnej stawki za 
powierzchnię powyżej 20 m2 nie więcej niż 823,11 zł. Wcześniej było 792,21 zł. Pan wójt 
powiedział, że nie wie, czy ta uchwała będzie miała zastosowanie, gdyż w ramach pomocy 
państwa będzie zwolnienie z pobierania opłaty targowej na przyszły rok. Także uchwalamy, 
aczkolwiek nie wiemy czy zastosowana będzie taka uchwała. Gminy mają mieć rekompensatę 
w kwocie zebranej opłaty targowej za 2020 rok.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 
16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 
Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej:  
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Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
Rada Gminy Darłowo podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 
Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej. 

/Uchwała Nr XXV.284.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 3/2020XXV 

Ad. 5. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że chciałby przedstawić projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż działki 156/5 o powierzchni 0,31 ha w obrębie geodezyjnym Kowalewice, 
stanowiącą własność Gminy Darłowo. Działka jest to działka budowlana. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo  stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
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15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
Rada Gminy Darłowo podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXV.285.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 4/2020XXV 

Ad. 6. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była przedstawiona na komisji. Podobna uchwała była 
podejmowana rok temu, ale ze względu na to, że do przetargu nikt się nie zgłosił a ten czas 
zmienił się. Jednak mamy tutaj sygnał, że są podmioty zainteresowane dzierżawą i 
chcielibyśmy tę działkę jednak wydzierżawić na okres 9 lat na cele gastronomiczne. To jest w 
pobliżu Centrum Sportów Wodnych. Działka o powierzchni 600 m2 zgodnie z projektem 
uchwały.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/  
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Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 
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/Uchwała Nr XXV.286.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej 
Darłowo. Druk Nr 5/2020XXV 

Ad. 7. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 23 
do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała była podejmowana na poprzedniej sesji. Ze względu na to, 
że uchwała zawiera błąd proszę o przychylenie się do uchylenia tej uchwały. Będzie 
przedstawiona uchwała na kolejnych sesjach. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 9 
października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 9 
października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu/  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 
9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 
Rady Gminy Darłowo z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji 
wiejskiej Darłowo:  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej 
Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo. 

/Uchwała Nr XXV.287.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV.271.2020 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 9 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Darłowo.                         
Druk Nr 6/2020XXV 

Ad. 8. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że 
na komisji omawiana była szczegółowo i czy uzasadnienie przedstawiać czy uchwałę 
przedstawiać.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
Radny Piotr Szewczykowski zapytał czy przedstawić uchwałę. 
Wiceprzewodniczący powiedział, że prosi przedstawić uchwałę.  
 
Radny Piotr Szewczykowski przestawił uchwałę w raz z uzasadnieniem.  
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Darłowo 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2020 r., poz. 256 ze zm.) Rada Gminy Darłowo 
uchwala, co następuje: 
§1. Uznaje za bezzasadną skargę (…) z dnia 30 marca 2020 r. na działalność Wójta Gminy 
Darłowo dotyczącą realizacji wniosku skarżących w zakresie udostępnienia umowy zawartej 
pomiędzy Gminą Darłowo, Gminnym Zakładem Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. z siedzibą 
w Krupach oraz Państwową Strażą Pożarną dotyczącą zapewnienia dostaw wody na cele 
przeciwpożarowe.  
§2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Darłowo, 
zobowiązując go do powiadomienia skarżących o sposobie załatwienia skargi poprzez 
przesłanie skarżącym odpisu niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem oraz pouczeniem o 
treści art. 239 k.p.a.  
§3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 
Uzasadnienie: 
W dniu 30 marca 2020 r. (…) reprezentowane przez jednego członka zarządu (…) wniosły 
skargę na działanie organu wykonawczego w przedmiocie doboru wykonawców w zakresie 
braku udostępnienia pisemnej umowy pomiędzy Gminą Darłowo, Gminnym Zakładem 
Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. z siedzibą w Krupach i Państwową Strażą Pożarną w 
sprawie zapewnienia dostaw wody na cele przeciwpożarowe. 
Jak wynika z treści art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2018 r. poz. 2096, z późn. zm.) organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi na działalność wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) i kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych, z wyjątkiem spraw określonych w pkt 2 jest rada 
gminy.  
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W toku badania sprawy ustalono, iż skarżący w ramach dotychczasowej korespondencji 
dotyczącej umowy pomiędzy Gminą Darłowo, Gminnym Zakładem Użyteczności Publicznej 
Sp. z o.o. z siedzibą w Krupach oraz Państwową Strażą Pożarną – skarżący otrzymali 
odpowiedź zarówno z Urzędu Gminy Darłowo (pismo z dnia 28.02.2020 r.) oraz z Gminnego 
Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. (pismo z dnia 13.03.2020r.). Zatem 
korespondencja kierowana przez skarżących w dalszej kolejności była traktowaną zgodnie z 
właściwością oraz zgodnie z zasadami obiegu dokumentów. Ponadto na podstawie art. 15zzr 
oraz 15zzs ustawy z 2.03.2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych – nastąpiło wstrzymanie rozpoczęcia i zawieszenie biegu 
terminów postępowań, w tym administracyjnych.  
Skarżący został poinformowany ponadto, że zgodnie z zapisami ustawy z dnia 8.03.1990 r.  
o samorządzie gminnym, tj. art. 7 ust. 1 pkt 3 do zadań własnych gminy należy zaspokajanie 
zbiorowych potrzeb wspólnoty, a w szczególności zadania własne obejmują sprawy 
wodociągów i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków 
komunalnych. Powyższe pozostaje skorelowane z zapisami ustawy z dnia 07.06.2001 r.  
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Na podstawie 
przywołanych aktów prawnych podejmowane są na poziomie gmin akty prawa miejscowego  
w postaci regulaminów zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków, co oczywiście 
dotyczy również gminy Darłowo.  
Gmina Darłowo zabezpiecza zdarzenia losowe w każdym zakresie, w tym wspiera 
zabezpieczenia zdarzeń losowych, takie jak pożary, tym samym zadania dotyczące 
zaopatrzenia w wodę realizuje poprzez swoją spółkę komunalną, jaką jest Gminy Zakład 
Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. w Krupach. Spółka komunalna, zgodnie z przedmiotem 
działalności oraz powierzonymi zadaniami – zawiaduje siecią wodno-kanalizacyjną, której 
elementem są hydranty przeciwpożarowe.  
Tym samym, w sposób zgodny z prawem oraz zgodny ze stanem faktycznym dochodzi do 
zapewnienia zabezpieczenia dostarczenia wody na cele przeciwpożarowe na podstawie 
porozumienia, które Państwowa Straż Pożarna w formie uzgodnień oraz praktyki ma 
wypracowane z poszczególnymi gminami naszego powiatu. Reasumując i odpowiadając na 
pytanie uprzejmie informuję, że aktualnie wobec braku konieczności, brak jest pisemnej 
umowy pomiędzy Gminą Darłowo, Gminnym Zakładem Użyteczności Publicznej Sp. z o.o.  
z siedzibą w Krupach i Państwową Strażą Pożarną w sprawie zapewnienia dostaw wody na 
cele przeciwpożarowe. 
Przedstawione argumenty oraz dokumenty zostały przedstawione skarżącym, również  
podczas osobistego spotkania z Wójtem Gminy Darłowo. 
Wobec powyższego Rada Gminy Darłowo w oparciu o analizę przedłożonych dokumentów 
oraz wysłuchanych wyjaśnień, uznała działania Wójta Gminy Darłowo za uzasadnione  
i pozbawione cech bezprawności. 
Z uwagi zatem na brak potwierdzenia słuszności zarzutów podniesionych w skardze, Rada 
Gminy Darłowo uznaje skargę za bezzasadną. 
Mając powyższe na uwadze podjęcie uchwały jest zasadne. 
Zgodnie z dyspozycją art. 239 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego Rada Gminy Darłowo informuje, że w przypadku gdy skarga, w wyniku 
jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na 
skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności – organ właściwy do 
jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w 
aktach sprawy – bez zawiadomienia skarżącego.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś z radnych chciałby jeszcze w 
tym temacie się wypowiedzieć? 
Nikt się nie zgłosił.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 
Darłowo:  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za uznaniem skargi za bezzasadną? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
Rada Gminy Darłowo podjęła

 

 uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 
Darłowo uznając ją jako bezzasadną. 

/Uchwała Nr XXV.288.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu Gminnego 
Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. Druk Nr 7/2020XXV 

Ad. 9. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu Gminnego Zakładu 
Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że  
przedstawia projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu Gminnego 
Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. w Krupach 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 229 pkt 3 oraz art. 231ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 
Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2020 r., poz. 256 ze zm.) Rada Gminy 
Darłowo uchwala, co następuje: 

§1. 

1. Wskazuje się, że organem właściwym do rozpatrzenia skargi z dnia 30 marca 2020 r. Caro 
58 Sp. z o.o., Diuna Sp. z o.o. i Agroturystyki Pod Strzechą Sp. z o.o. na działalność 
Prezesa Zarządu Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. w Krupach 
dotyczącą realizacji wniosku skarżących w zakresie udostępnienia umowy zawartej 
pomiędzy Gminą Darłowo, Gminnym Zakładem Użyteczności Publicznej Sp. z o. o.  
z siedzibą w Krupach oraz Państwową Strażą Pożarną dotyczącą zapewnienia dostaw 
wody na cele przeciwpożarowe jest Rada Nadzorcza Gminnego Zakładu Użyteczności 
Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. 

2. Uzasadnienie do uchwały stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi.  

§2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Darłowo, 
zobowiązując go do powiadomienia skarżących o sposobie załatwienia skargi poprzez 
przesłanie skarżącym odpisu niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

§3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Uzasadnienie: 
Na podstawie art. 15 ust. 1 ustawny z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym organem 
stanowiącym i kontrolnym w gminie jest rada gminy. Rada gminy kontroluje działalność 
wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych.  
Natomiast zgodnie z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego - Jeżeli przepisy szczególne nie określają innych organów właściwych do 
rozpatrywania skarg, jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub 
działalności: wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) i kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych  rada gminy. 
Przepisem szczególnym w stosunku do art. 229 pkt 3 k.p.a. jest art. 219 § 1 ustawy z dnia 15 
września 2000 r. Kodeks spółek handlowych, który stanowi, że Rada nadzorcza sprawuje 
stały nadzór nad działalnością spółki we wszystkich dziedzinach jej działalności. 
W tym stanie rzeczy Rada Gminy Darłowo nie jest organem właściwym do rozpatrzenia 
skargi na działalność Prezesa Zarządu Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. 
w Krupach, natomiast organem właściwym, zgodnie z art. 219 § 1 Kodeksu spółek 
handlowych, do jej rozpoznania jest Rada Nadzorcza Gminnego Zakładu Użyteczności 
Publicznej Sp. z o.o. w Krupach. 
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Zgodnie z art. 231 k.p.a. – jeżeli organ, który otrzymał skargę, nie jest właściwy do jej 
rozpatrzenia, obowiązany jest niezwłocznie, nie później niż w terminie siedmiu dni, 
przekazać ją właściwemu organowi, zawiadamiając równocześnie o tym skarżącego, albo 
wskazać mu właściwy organ.  
Zasadne jest  podjęcie przedkładanej uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu 
Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach:  
 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu Gminnego 
Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
Rada Gminy Darłowo podjęła

 

 uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa 
Zarządu Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. 

/Uchwała Nr XXV.289.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Zarządu 
Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 

 

Ad. 10.
Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych 

  

 
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych: 

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informację z dokonanej analizy w dniu 
9 października 2020 roku podczas dwudziestej czwartej sesji Rady Gminy Darłowo.  
 
Wojewoda Zachodniopomorski dokonał analizy oświadczeń majątkowych Wójta Gminy 
Darłowo i Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o czym poinformował pismem z dnia 16 
października 2020 roku. Oświadczenia złożone zostały prawidłowo w terminie i z 
zachowaniem formuły „nie dotyczy”. Wojewoda stwierdził drobne nieprawidłowości 
dotyczące braku określenia dopłat rolniczych oraz uzyskanych dochodów do majątku 
odrębnego lub majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową.  
Wojewoda stwierdził także nieprawidłowość braku określenia przynależności posiadanych 
udziałów w BBS w Darłowie, braku określenia osiągniętych dochodów oraz zobowiązań 
pieniężnych do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową.  
 
Wójt Gminy Darłowo dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych na jego ręce 
przez 20 osób w terminie do 30 kwietnia 2020 roku za rok poprzedni, według stanu na 31 
grudnia 2019 roku i poinformował o tym Rade Gminy Darłowo pismem z dnia 26 
października 2020 roku.  
Wójt nie stwierdził nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach.  
 
Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Koszalinie dokonał analizy 20 oświadczeń 
majątkowych złożonych na ręce Wójta Gminy Darłowo i stwierdził drobne nieprawidłowości 
w dziewięciu oświadczeniach majątkowych.  
Osoby, u których stwierdzono drobne nieprawidłowości zostaną o tym poinformowane.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo pan Henryk Ignatowicz powiedział, że zanim 
przejdzie do ostatniego punktu dzisiejszego porządku obrad, chciałby wszystkim życzyć dużo 
zdrowia, myślenia i dbałości o siebie i swoich bliskich.  

 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad XXV sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1047 w dniu 30 października 2020 roku. 

Ad. 11. 

      
         Obradom przewodniczył: 
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   Wiceprzewodniczący 

            Rady Gminy Darłowo 
 
                                                                  Henryk Ignatowicz  

Protokół sporządziła:
Iwona Kowalska  

   


